
Styremøte 17.feb 2025 

 

Vi diskuterte årsmøtet, turbrosjyre og verving. 

Avventer befaring med kommunen ang. kurs i kantvegetasjon og rydding av sti. Håper å få startet 

opp med rehabilitering av elven ved Kiwi Haukedal.  

Vi har på plass en bildeserie som kan benyttes til presentasjon. Vi har også vært på elvevandring 

med Åsane tidende. Vi diskuterte logo. 


